



**Purchase of Textbooks and Exercise Books**  
**購買教科書及補充練習**

Dear Parents,  
各位家長:

For curriculum needs and learning purposes, junior form students (S1, S2, S3) are advised to purchase the following textbook(s)/exercise book(s). The school has arranged for the Commercial Press to provide textbook-selling service at Room G06 from 08:00 to 14:30 on 9 September 2024 (Mon). The details are listed in the table below.

If your son/daughter is interested in this service, please bring sufficient cash on that day and purchase directly from the salesmen at the scheduled time with the discounted price. Parents may also purchase the textbook(s)/exercise book(s) in other bookstores. For enquiries, please contact Ms Tseng Tsz Ching at 2604 9762 during office hours. Thank you.

Form 年級	Subject 科目	List of Textbooks and Exercise Books 教科書及補充練習名稱	Publisher 出版社	Original Price 原價	Discounted Price 直銷優惠價
中一	Geography	Junior Secondary Exploring Geography (2022 3 <sup>rd</sup> Edition) Map-reading Skills Book 1	Oxford University Press	\$ 171	\$ 154
		Junior Secondary Exploring Geography (2022 3 <sup>rd</sup> Edition) 1 Using Urban Space Wisely with eResource Pack 1		\$ 156	\$ 140
	T&L	Junior Technology and Living (Second Edition) A+	Sky Educational Press (HK) Ltd	\$ 298	\$ 268
				<b>= \$ 625</b>	<b>= \$ 562</b>
中二	Geography	Junior Secondary Exploring Geography (2022 3 <sup>rd</sup> Edition) Map-reading Skills Book 1	Oxford University Press	\$ 171	\$ 154
		Junior Secondary Exploring Geography (2022 3 <sup>rd</sup> Edition) 3 Food Problems with eResource Pack 3		\$ 156	\$ 140
		Junior Secondary Exploring Geography (2022 3 <sup>rd</sup> Edition) 4 The Trouble Of Water with eResource Pack 4		\$ 156	\$ 140
				<b>= \$ 483</b>	<b>= \$ 434</b>
中三	Geography	Junior Secondary Exploring Geography (2022 3 <sup>rd</sup> Edition) Map-reading Skills Book 2	Oxford University Press	\$ 171	\$ 154
		Junior Secondary Exploring Geography (2022 3 <sup>rd</sup> Edition) 5 Living With Natural Hazards with eResource Pack 5		\$ 156	\$ 140
		Junior Secondary Exploring Geography (2022 3 <sup>rd</sup> Edition) 11 Changing Climate, Changing Environments with eResource Pack 11		\$ 132	\$ 119
				<b>= \$ 459</b>	<b>= \$ 413</b>

為配合課程需要，學校建議中一、二、三級學生購買以上教科書/補充練習。學校已安排商務印書館於 2024 年 9 月 9 日（一）上午 8:00 至下午 2:30 在 G06 室提供直接售賣服務。詳情請參閱上表。

有意購買者，請於當天帶備足夠現金，按上列時間到 G06 室以直銷優惠價向書商直接購買。家長亦可自行到坊間書局選購有關教科書/補充練習。若有任何查詢，可於辦公時間內致電 2604 9762，與鄭子情老師聯絡。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College  
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長  
3 September 2024 2024 年 9 月 3 日